
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT STYREMØTE 4 2024 
 

Møtested: 
 

Stil Arena møterom 

Dato: 
Tid: 

17. april 2024 
19:00 – 22:00 

Tilstede: 
 
Forfall: 
 
Referent: 

Nina Vøllestad, Anne-Lise Sørli, Oskar Andreas Kleven, Anne Grete Kaasa, Rune Nilsen 
 
Eivind Aasheim 
 
Lisbeth Brosvik Coste 

Gjester: Hege Frøyna og Geir Petersen fra Oppegård IL, sak 26/2024 

Neste styremøte 11. juni 

 
 

Saksnr  Ansvar 

26/2024  Orienteringssak  
Presentasjon Aktive Lokalsamfunn – Oppegård IL  
 

Oppegård IL ved Hege Frøyna og Geir Petersen presenterte utvikling og status på prosjektet 

Aktive Lokalsamfunn etter deres oppstart høsten 2023. 

Prosjektet har relativt kort fartstid, men har så langt vært en suksess. Flere tiltak og tilbud er 

etablert utover de ordinære idrettstilbudene. Skolene leter etter alternative læringsarenaer 

– og idretten kan tilby dette. 

 

Erfaringer fra Drammen kommune viser verdien kommunen kan ha av godt samarbeid på 

nye områder som både sikrer god folkehelse og avlastning for skolesektoren. Oppegård IL 

foreslår for idrettsrådet å jobbe med NF kommune for å oppnå noen vilkår som gjør at gode 

etablerte samarbeid med skolene kan fortsette og potensielt utvides til andre steder i 

kommunen. 

 

Idrettsrådet ser verdien av arbeidet og håper prosjektet kan være aktuelt for flere IL i 

kommunen. Oppegård IL er invitert til å presentere prosjektet på informasjonsmøtet etter 

IR årsmøtet 7. mai. 

 

OIK kontaktes for å høre om de er interessert i en presentasjon under deres åpne halvtime i 

neste utvalgsmøte. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 

27/2024  Beslutningssak  
Godkjenne referatet fra styremøte 14. mars 2024  
 
Vedtak: 
Referat etter styremøte 14. mars er godkjent. 

 

 

28/2024  Beslutningssak  
Deltagelse Viken IK Kretsting i mai  

 
Utsendelse til idrettslagene om mulighet for å melde inn kandidater til å delta på kretsting 
for Viken Idrettskrets resulterte i ett svar. 
 

 
 
 
 
 
 
 



For Nordre Follo IR deltar Nina, Oskar, Anne-Lise, Eivind, og Gabrielle Drageseth fra 
Gjersjøen Golfklubb. Alle melder på selv og bestemmer om de vil delta fra fredag eller kun 
lørdag. 
  

 
 
 

29/2024  Beslutningssak 

Oppfølging status og oppgaver til årsmøte 7. mai  
 
Dokumenter til årsmøtet ble gjennomgått, og en arbeidsfordeling for gjennomføring av 
årsmøtet ble gjennomgått. 
 
Anleggsstrategi og Arbeidsprogram justeres ytterligere og sendes ut til styret for endelig 
godkjennelse pr e-post. Frist 22. april. 
 
Aktuelle kandidater til valgkomité ble drøftet og blir kontaktet. Videre blir årets valgkomité 
fulgt opp i forhold til status på deres arbeid. 
 
Vedtak: 
Saksdokument for Sak 11 ble godkjent med tilførsel som fremkom i møtet. 
Saksdokument for Sak 12 ble godkjent som fremlagt. 
Årsberetning ble godkjent som fremlagt med mindre korrigeringer som fremkom i møtet. 
Anleggsstrategi og Arbeidsprogram godkjennes pr epost. 
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30/2024  Orienteringssak 
Regnskap 2023  
 
Regnskapet for 2023 ble ansett av styret som endelig versjon, og fremlegges for årsmøtet til 
godkjenning. 
 
Det var ingen kommentar til kontrollutvalg rapport. 

 

 

31/2024  Beslutningssak  
Budsjett 2024  
 
Budsjett ble gjennomgått og det ble besluttet en mindre korrigeringer på inntekten fra VIK. 
Da det ikke er mottatt svar på søkte prosjektmidler er budsjett utarbeidet uten disse 
summene lagt inn. Det kan evt. informeres muntlig til årsmøtet om de summer som 
kommer i tillegg: 

- Prosjekt Aktivitetsguiden – søkt 258.200 fra Bufdir 
- Prosjekt Aktivitetsguiden – søkt 82.000 fra NIF 
- Prosjekt Hele verden ut på tur – søkt 100.000 
- Momskompensasjon – Søknadsgrunnlag 664.476 

 
Vedtak: 
Styret godkjenner forslag til budsjett som fremlagt, med korrigering på inntekt fra Viken IK 

 

 
 
 
ALS 

32/2024  Beslutningssak  
Kontrakter Aktivitetsguider  
 
Revidert kontrakt til Aktivitetsguidene ble gjennomgått, og det ble gjort en korrigering 
gjennom at et punkt ble fjernet. 
 
Vedtak: 
Kontrakt til Aktivitetsguidene ble godkjent med den korrigeringen som fremkom i møtet. 

 

 

33/2024  Beslutningssak 
ALLEMED festival  
 
Festivalen er et arrangement hvor idrettsrådet er med som medarrangør sammen med 
kommunen. Festivalen arrangeres i oktober 2024. 
Daglig leder ber om godkjenning til å søke midler til festivalen i idrettsrådets navn. 
 

 
 
 
 
 
 
 



Vedtak: 
Styret gir tillatelse til at daglig leder søkes om midler opp til 50.000 kroner til bruk til 
ALLEMED festival 2024. 

 

 
 
 
LBC 

34/2024  Diskusjonssak  
Deltagelse på møter/arrangement i regi av andre  
  
Det ble gjennomgått de arrangement og møter som idrettsrådet pr nå vet at kommer, for å 
sjekke at budsjettet er hensyntatt med en god nok ramme. 
 
Med den kunnskap som er pr nå virker budsjett å være dekkende. Deltagelse besluttes 
løpende sett opp mot behov og kost/nytte. 
 
Daglig leder melder seg på til arrangementet -I samme båt-, 30. mai 2024, arrangert av 
Viken Idrettskrets. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 

35/2024  Diskusjonssak  
Tilskudd nærmiljøtiltak  
  
Tilskudd til nærmiljøtiltak tildeles av kommunen. Idrettsrådet er bedt om å gjennomgå og 
evt. kommentere på foreslått tildeling. 
 
Styret hadde ingen kommentarer til det foreslåtte, men bemerker at det kan gjøres en jobb i 
å inspirere flere idrettslag til å søke midler. 
Det sjekkes opp om det evt. er mulig å søke rehabiliteringsmidler på anlegg som skoler og 
idrett er felles om å bruke. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
LBC 

36/2024  Orienteringssak 
Regnskapsrapport pr 31. mars 2024  
  
Det ble fremlagt en rapport pr 31. mars 2024. Det var ingenting ekstraordinært å bemerke, 
heller ingen kommentarer fra styret til rapporten. 

 

 

 Eventuelt 
 
Borgertog 17. mai 
Det er mottatt invitasjon og henstilling om å delta i Borgertoget som arrangeres i Ski for 
hele Nordre Follo. Det er ikke aktuelt for Idrettsrådet å delta på dette. 
 
Fordeling av treningstider 
Anne-Lise har tilbudt seg å gjøre grunnlagsarbeidet med å fordele arrangementstid og 
treningstid i kommunale haller og anlegg. Kommunen har takket nei til tilbudet. Det følges 
opp en ny runde for å sikre at arbeidet ivaretas uten forsinkelser for idretten i kommunen. 
 
KIL og verbalforslag 
Kolbotn IL kommer til å møte opp i kommunestyremøte i april for å ta opp oppfølgingen av 
verbalvedtakene. 
Leder og daglig leder har også hatt møte med KIL rundt prioriteringer av saker og 
konsekvenser av verbalforslag. Sakene følges opp videre. 

 

 

 

 
Referat 
Lisbeth Coste, 18/4-24 


